

地產代理委託書

致：貝沙灣服務中心

本人 _____ 為貝沙灣第 _____ 期 _____ 座 _____ 樓 _____ 單位

之業主，本人現委託 _____ 代理上述單位買賣事宜，請 貴服務中心批准

物業代理公司以下人員內進。

地產公司負責人姓名：_____ (簽署：_____)

身份證號碼：_____

此委託書由發出日期起計一個月內有效；本人明白地產公司及其帶領進入屋苑之人士均須出示此委託書及登記身份證方可進入本屋苑內。

本人明白住宅單位不可作任何示範單位之用途，本人願意對該地產代理作出之一切不端行為負起全責。

業主簽署：_____ 公司蓋印(如適用)：_____ 日期：_____

注意：此申請只限用正本。如有遺失請立即致電 2989 6000 向服務中心報失以免被人盜用。

此欄由服務中心填寫

服務中心審批：

此委託書有效日期至：

Real Estate Agency Authorization Form

To: Bel-Air Service Centre

I, _____ the owner of Flat _____, Floor _____, Tower _____,

Bel-Air, hereby authorize _____ to be the Real Estate Agency to handle sales or rental activities of the above unit on my behalf. Please kindly allow admittance of the agents enlisted below:

_____ (_____)
 Real Estate Agency Authorized Person (Signature)

_____ HK Identity Card No.

This application of authorization is valid for one month from the date of the signed form. By signing this application, I fully understand the aforementioned Real Estate Agents and all persons accompanied by them must present this authorization form and HK Identity Card for registration before entering the premises.

I understand a residential flat cannot be used as a show flat, and I will be fully responsible for any improper behaviors induced by the Real Estate Agents.

 Name of Owner and Signature Company Chop (if applicable) Date

Remarks: The application must be originals, duplicated are invalid. Please report to the Service Centre on Tel. No. 2989 6000 immediately for loss of application.

Bel-Air Service Centre

Service Centre Approval:

Valid Until:
